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 TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2018  

  

1. Kokoontumiset ja tapahtumat   

  

Kertomusvuosi oli yhdistyksen 94. toimintavuosi. Yhteensä järjestettiin yhdeksän  jäsentilaisuutta, joissa kävi 

ennätykselliset 474 osallistujaa.  

  

1.1. Kandiyhdistyksen 93. vuosikokous ja -juhla 3.2.2018 keräsivät Ravintola Pörssin tiloihin mukavasti osallistujia; 

paikalla oli tasan 100 henkeä. Vuosikokouksen puheenjohtajana toimi Erkki Tikkanen. Illan juhlapuhujana oli 

professori Jarmo Leppiniemi, joka vuosikokouksessa valittiin yhdistyksen kunniajäseneksi.   

 

1.2. Hankenin vierailu toteutettiin 8.3., paikalla oli 19 jäsentä. Vierailua isännöi KTT Johanna Gummerus. Vilkas 

keskustelu seurasi esittelyä ja kahvitarjoilua.  

 

1.3. Kevään yritysvierailu 26.3. suuntautui UPM Oyj:hin. Tilaisuuteen osallistui 39 jäsentä. Saimme kuulla 

sidosryhmäjohtaja Pirkko Harrelan asiantuntevan alustuksen, joka kirvoitti myös monta kysymystä asioista. 

 

1.4. Oopperassa katsoimme nautittavan Cosi fan tutte -esityksen 20.4. Osallistujia oli 43 ja yhdistys tarjosi lasillisen 

väliajalla. 

 

1.5. Someron kevätretkellä 9.5. matkaajia oli 60 eli täysi bussi. Tutustuimme oppaan johdolla Someron 

kartanohistoriaan. Somerolla on ollut peräti 14 kartanoa, joista osa on vielä toimivia tiloja. Vierailimme Hovilan 

kartanossa, jossa isäntäväki Arja ja Matti Torkkomäki esittelivät kartanoa ja sen museota. Nautimme Hovilassa 

myös buffetlounaan. Kandiveljemme Arno Latvuksen omistama Lahden kartano oli pitkälle upeasti entisöity. 

Arno Latvus tarjosi siellä kahvit ja esitteli kartanoa. Yllätysesiintyjänä oli oopperalaulaja Jyrki Niskanen, jonka 

levyn saimme isännältä muistoksi. Yhdistys taas jätti käynnistään muistoksi rusokirsikkapuun taimen, joka löysi 

paikkansa puutarhasta. 

 

1.6. Yhdistyksen 24. viini- ja kulttuurimatka suuntautui Prahaan,Tsekkiin. Matkat toteutettiin 13.-17.9. (31 

osallistujaa) ja 20.-24.9. (25 osallistujaa). Matka oli erittäin onnistunut ja matkaajat tyytyväisiä. 

Matkakertomukset ja runsaasti kuvia yhdistyksen nettisivuilla osoitteessa www.kaapeli.fi/kauppatkandit.  

 

1.7. Uuden Amos Rexin taidemuseon avautuminen aiheutti museoon valtavan ryntäyksen ja niinpä yhdistyskin järjesti 

syksyllä peräti kaksi opastettua kierrosta avajaisnäyttelyyn. Ensimmäisessä ryhmässä 12.10. mukana oli 46 henkeä 

ja toisessa ryhmässä 7.11. 50 henkeä tutustumassa immersiiviseen videotaiteeseen. 

 

1.8. Marraskuussa oli vuorossa yritysvierailu Naisten Pankkiin 5.11. Idea vierailusta oli kunniajäsenemme Onerva 

Vartiaisen, josta Onervalle kiitokset. Tilaisuutta emännöi Naisten Pankin ohjausryhmän puheenjohtaja Reetta 

Meriläinen ja paikalla oli 27 kandia. Vierailun jälkeen yhdistyksen hallitus päätti lahjoittaa Naisten Pankille 500 €, 

jolla saadaan tarjottua kehittyvien maiden naisille kymmenen yrittäjyyskoulutusta. 

 

1.9. Joulun alla 11.12. kuuntelimme Antti Sarpilan Swinging Christmas -konsertin Savoy-teatterissa 34 hengen voimiin 

 

2. Muut asiat 

 

Yhteydenpito sisaryhdistys EKF:n kanssa jatkui. Yhdistystemme jäsenillä on mahdollisuus osallistua vastavuoroisesti 

toistensa tilaisuuksiin. 

 

Kari Janhunen jatkoi 2018 yhdistyksen edustajana KAUTE:n Akateemisen yrittäjyyden rahaston neuvottelukunnassa. 

http://www.kaapeli.fi/kauppatkandit


                 

 
 

Kauppatieteiden       Kandidaattiyhdistys r.y. 
 
 
3. Tiedotustoiminta 

  

Jäsenistölle tiedotetaan nykyisin sähköisesti kotisivuilla. Vain vuosikokouskutsu lähetetään perinteiseen tapaan 

postitse. Kertomusvuonna vuosikokouskutsun lisäksi jäsenet saivat luettavakseen neljä jäsenkirjettä. Kaikki 

yhdistyksen aktiivijäsenet tavoitetaan myös sähköpostitse, mikä on helpottanut tiedottamista varsinkin silloin, kun 

ohjelmassa tapahtuneista muutoksista on saatava tieto jäsenistölle nopeasti. 

  

4. Jäsenistö 

 

Jäsenmäärä vuoden alussa oli 389. Yksi jäsen poistui vuoden aikana keskuudestamme, yksitoista jäsentä erosi, mutta 

saimme myös kuusi uutta jäsentä. Toimintavuoden lopussa jäseniä oli 383. 

 

Yhdistyksen jäsenrekisteriä  ylläpidetään verkkopohjaisella Netti-Jäseri-ohjelmalla. 

 

5. Yhdistyksen toimihenkilöt ja hallitustyöskentely 

 

Vuosikokouksessa toimintavuodeksi 2018 yhdistyksen puheenjohtajaksi valittiin Hannu Viitanen, 

varapuheenjohtajaksi Marja Latola ja sihteeriksi Kristiina Linnoinen. Hallituksen uusiksi jäseniksi valittiin uudelleen 

Kari Janhunen ja Heikki Vahala.  Hallituksen muina jäseninä toimivat Matti Huhtala,  Pentti Lindén, Hannele 

Nikkanen ja Vuokko Skyttä.  Hannele Nikkanen on toiminut kerhomestarina ja Kari Janhunen  talousvastaavana. 

 

Vuosikokouksessa valittiin yhdistyksen tilintarkastajiksi edelleen KHT Hannu Niilekselä ja KHT Kaija Pakkanen sekä 

varatilintarkastajiksi KHT Risto Ekholm ja KHT Eero Prepula. Hallitus on kokoontunut kertomusvuoden aikana neljä 

kertaa. Hallituksen jäsenille ei ole maksettu palkkiota.   

 

6. Talous ja hallinto 

  

Vuoden 2018 tilinpäätös osoittaa ylijäämää 1.109,95 euroa. 

 

Yhdistyksen sijoitusten markkina-arvo vuoden 2018 lopussa on 100.337 euroa. Tämä koostuu OP Pankin 

rahastosijoituksista 52.413 euroa ja osakesijoituksista määrältään 47.924 euroa. Näiden sijoitusten markkina-arvo 

vuoden 2018 alussa oli 109.253 euroa, laskua vuoden aikana on 8.916 euroa eli -8,16%. 

  

Yhdistyksen pitkäaikaiset sijoitukset on vuoden 2018 tilinpäätöksessä kirjattu alkuperäiseen hankinta-arvoonsa 88.643 

euroa (OP -rahastosijoitukset 63.638 euroa sekä osakkeet  25.005 euroa). Niiden tuotto vuonna 2018, tuotto-osuudet ja 

osingot yhteenlaskettuna 4.360 euroa, on 4,9  % alkuperäisestä hankinta-arvosta. 

 

Sijoitusten tuotto vuoden 2018 alun markkina-arvolle – sijoitusten arvonlasku, osingot ja rahastojen tuotto-osuudet 

yhteen laskien on  -4,17%. 

 

Vuonna 2018 yhdistyksen jäsenmaksu on ollut 20 euroa.  

 

Yhdistyksen kirjanpitoa on kertomusvuonna hoitanut Accountor Järvenpää Oy (entinen Pretax Uusimaa Oy). 

Yhdistyksen vanhat asiakirjat on arkistoitu Toimihenkilöarkistoon. 


